
Geachte Raadsgriffier en Raadsleden, 
  
ik heb gisteravond (dinsdag 9 mei) tijdens de oordeelvormende raadsbijeenkomst, namens 
de Milieuwerkgroep Aalst-Waalre van het IVN, Valkenswaard-Waalre ingesproken op het 
onderwerp Bestemmingsplan Heistraat Noord fase 2. Geheel volgens onderstaande van U 
ontvangen procedure en instructie. 
Helaas is hierbij in mijn perceptie een heleboel fout gegaan. Ik had maar een kort verhaal 
(zie bijlage) op papier gezet waarvan ik mij niet kan voorstellen dat het voorlezen langer dan 
5 minuten zou hebben geduurd. De voorzitter heeft desalniettemin gemeend mij na enkele 
minuten het woord te moeten ontnemen “ omdat de 5 minuten verstreken waren “. 
Ik heb het verhaal later op de avond thuis nog een keer voorgelezen in aanwezigheid van 
mijn vrouw en dat duurde echt geen 5 minuten.  
Ik zal aan de hand van de geluidsregistratie verifiëren hoe lang ik exact aan het woord ben 
geweest. Was dit inderdaad 5 minuten dan bied ik de voorzitter van de vergadering mijn 
excuses aan. Was dit aanmerkelijker korter dan zal ik een krachtig protest laten horen bij de 
volgende keer dat ik inspreek. 
  
Na beëindiging van mijn inspreken ben ik bijna een half uur lang door enkele deelnemers 
aan de vergadering bestookt met vragen en opmerkingen die bepaald niet in de categorie 
“verhelderend” vielen en die veelal inhoudelijk helemaal niets te maken hadden met 
hetgeen ik kort tevoren had ingesproken. Een aantal vragen aan zowel de wethouder als aan 
mij was voor mij sympathiek, er waren echter ook vragen en opmerkingen bij die voor een 
“gastspreker” ronduit schofferend waren en waarbij ik mij absoluut ook niet kon verdedigen. 
Ik kan daar op zich heel goed mee omgaan. Het zegt echter wel iets over het gebrek aan 
fatsoen van lieden die als gekozen volksvertegenwoordiger en zeker in een openbare 
raadsvergadering toch een voorbeeldfunctie zouden moeten hebben. 
Ik hoop dat de geluidsregistratie ook daadwerkelijk wordt beluisterd en dat dit bij “ bij 
degene die de schoen past ” tot enige zelfreflectie leidt. 
Ik vond het een de gemeenteraad van Waalre onwaardige vertoning. 
  
Het is niet de stijl van IVN, Valkenswaard-Waalre als fatsoenlijke en op velerlei wijzen bij het 
algemeen belang betrokken organisatie om middels ingezonden brieven in de Schakel of het 
Eindhovens Dagblad uitdrukking te geven aan haar ongenoegen over gedragingen of 
beslissingen van het gemeentebestuur. Dan richten wij ons mondeling of schriftelijk 
rechtstreeks tot de betrokkene, in dit geval de gemeenteraad.  
  
Omdat wij het toch wel belangrijk vinden dat mijn inspreekverhaal (zeker omdat maar een 
gedeelte is geregistreerd) ook op papier voor een ieder (gemeentebestuur en burgers) is 
terug te vinden en te lezen verzoek ik U dit email-bericht en de bijlage ruim voor de 
raadsvergadering van 23 mei onder de aandacht van de raadsleden te brengen en beide 
tevens als ingekomen stuk op te nemen als brief aan de Raad  onder “Documenten” op de 
website van de gemeenteraad. 
Mocht U hiertoe niet bereid  zijn of bent U van mening dat alleen een gekuiste versie 
aanvaardbaar is dan verneem ik dat graag.  
Ik hoop dat deze brief ook in het presidium aan de orde komt.  
  
met vriendelijke groet, 



  
  
P.J. (Ton) Remmen 
 


